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W sprawie zakupu roweru tzw. ,,rikszy" dla os6b niepelnosprawnych

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkadc6w Wfocfawka, odpowiadajqc na ich sugestie i oczekiwania pytam, czy

istnieje mo2liwoii rozszerzenia oferty Wlower, czyli Wloclawskiego Roweru Miejskiego o zakup

roweru tr6jkofowego tzw. ,,rikszt/' dla os6b niepelnosprawnych.

My5lq, 2e byloby to du2e ulatwienie dla os6b niepefnosprawnych z naszego miasta, gdzie mogliby

przejechai siq rikszq po mie6cie.

panie prezydencie, uv zwiqzku z powy2szym proszq o przeanalizowanie mo2liwo5ci zakupu ,,rikszy" dla

os6b niepelnosprawnych.


